
 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

  20.04.2015                                    м.Черкаси                                                № 32   

                             

        засідання постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я 

                                           материнства та дитинства 

 

Всього членів комісії – 9 

 

Присутні члени комісії: Губенко І.Я., Борецька Л.А.,  Журба С.В.,  Крот В.І, 

Борисенко В.М. 

Відсутні: Добрянська І.Я.,  Уманець В.П., Павленко І.Ф. 

 

Запрошені: 

Найдан Олег Володимирович – заступник директора Департаменту охорони 

здоров’я облдержадміністрації; 

Бабіченко Світлана Володимирівна – начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Шимчук Олег Іванович – заступник директора Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації. 

                                                      

Порядок денний: 

 

1.Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1 «Про 

обласний бюджет на 2015 рік». 

Кравченко Наталія Миколаївна              - директор   Департаменту     фінансів 

                                                                    облдержадміністрації 

                                                                         

2.Про обласну комплексну програму щодо медичного, соціального 

забезпечення, адаптації, професійної підготовки (перепідготовки) учасників 

антитерористичної операції на 2015-2017 роки.  

Шимчук Олег Іванович                          - заступник  директора   Департаменту 

                                                                  соціального     захисту         населення 

                                                                  облдержадміністрації 

  

3.Про затвердження розподілу препаратів інсуліну та виробів медичного 

призначення.  

Найдан Олег Володимирович               - заступник   директора   Департаменту 

                                                                      охорони здоров’я обласної державної 

                                                                  адміністрації 



 

4.Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки.  

Найдан Олег Володимирович               - заступник   директора   Департаменту 

                                                                      охорони здоров’я обласної державної 

                                                                  адміністрації 

5.Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету Міністрів 

України щодо призупинення дії постанови Кабінету Міністрів України від 

02.07.2014 № 240. 

Найдан Олег Володимирович               - заступник   директора   Департаменту 

                                                                      охорони здоров’я обласної державної 

                                                                  адміністрації 

6.Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.12.2009 № 31-2/V «Про 

обласну комплексну програму збереження здоров’я та кадрового потенціалу 

медичних та фармацевтичних працівників».  

Найдан Олег Володимирович               - заступник   директора   Департаменту 

                                                                      охорони здоров’я обласної державної 

                                                                  адміністрації 

 

7.Про хід виконання рішення обласної ради від 25.12.2009 № 31-2/V «Про 

обласну комплексну програму збереження здоров’я та кадрового потенціалу 

медичних та фармацевтичних працівників».  

Найдан Олег Володимирович               - заступник   директора  Департаменту 

                                                                      охорони здоров’я обласної державної 

                                                                  адміністрації 

 

8.Про звернення Пилипенко Галини Михайлівни.  

Губенко Інна Яківна                               - голова    постійної     комісії. 

 

 

1.СЛУХАЛИ: Бабіченко С.В. Про внесення змін до рішення обласної ради від 

21.01.2015 № 36-1 «Про обласний бюджет на 2015 рік». Доповідач 

прокоментувала зміни до бюджету відповідно до проекту рішення, детальніше 

зупинилась на змінах, що стосуються галузі охорони здоров’я, зокрема, сказала, 

що, відповідно до перерозподілу бюджетних призначень, Департаменту 

охорони здоров’я облдержадміністрації виділено кошти для спеціалізованих 

лікарень та інших спеціалізованих закладів (центри, диспансери, госпіталі для 

інвалідів ВВв, лепрозорії, медико-санітарні частини тощо) в сумі 890 тис. грн. 

(бюджет розвитку); також «Станції швидкої та невідкладної медичної 

допомоги» збільшуються видатки споживання загального фонду на суму 96,2 

тис. грн. (ремонт приміщень диспетчерської служби Черкаської станції швидкої 



медичної допомоги КУ «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф ЧОР», налаштування та сервісне обслуговування GPS-

навігації) та  та видатки розвитку (бюджет розвитку) на суму 93,8 тис.грн. 

(придбання обладнання та меблів для облаштування диспетчерської служби). 

Доповідач відповіла на запитання членів комісії. 

ВИСТУПИВ: Борисенко В.М., який запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

21.01.2015 № 36-1 «Про обласний бюджет на 2015 рік» підтримати і внести на 

розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: Шимчука О.І. «Про обласну комплексну програму щодо 

медичного, соціального забезпечення, адаптації, професійної підготовки 

(перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки». 

Олег Іванович зазначив, що метою програми є забезпечення вирішення 

нагальних питань соціального захисту і реабілітації учасників 

антитерористичної операції, членів їх сімей та сімей, члени яких загинули під 

час проведення АТО, підтримання їх належного морально-психологічного 

стану, поліпшення ефетивності взаємодії місцевих органів виконавчої влади, 

органів місцевого самоврядування з регіональними громадськими 

організаціями та іншими юридичними особами у сфері підтримки учасників 

АТО та членів їх родин. 

ВИСТУПИВ: Крот В.І. Він висловив думку, що дана програма є досить 

актуальною і необхідною. Запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про обласну комплексну програму щодо 

медичного, соціального забезпечення, адаптації, професійної підготовки 

(перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки» 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 



3.СЛУХАЛИ: Найдана О.В. Про затвердження розподілу препаратів інсуліну та 

виробів медичного призначення. Олег Володимирович прокоментував проект 

рішення, обгрунтував необхідність його прийняття. 

ВИСТУПИЛА: Губенко І.Я., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про затвердження розподілу препаратів інсуліну 

та виробів медичного призначення» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: Найдана О.В.  «Про обласну програму профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки».  Доповідач зазначив, що 

протягом останніх років спостерігаються значні зміни у відношенні державних 

структур до організації стоматологічної допомоги населенню України, 

пов’язаних із зменшенням фінансування у системі охорони здоров’я. Особливе 

занепокоєння викликають стоматологічні захворювання у дітей. Метою 

програми є зниження стоматологічної захворюваності дитячого населення 

шляхом удосконалення надання стоматологічної допомоги та впровадження 

первинної і вторинної профілактики стоматологічних захворювань. 

ВИСТУПИВ: Борисенко В.М. Він запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про обласну програму профілактики та 

лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки» підтримати і 

внести на розгляд сесії. 

 Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: Найдана О.В. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Кабінету Міністрів України щодо призупинення дії постанови Кабінету 

Міністрів України від 02.07.2014 № 240. Заступник директора Департаменту 

охорони здоров’я зачитав текст звернення. 

ВИСТУПИЛА: Губенко І.Я., яка запропонувала підтримати проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 



ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про звернення депутатів Черкаської обласної 

ради до Кабінету Міністрів України щодо призупинення дії постанови Кабінету 

Міністрів України від 02.07.2014 № 240» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: Найдана О.В. Про внесення змін до рішення обласної ради від 

25.12.2009 № 31-2/V «Про обласну комплексну програму збереження здоров’я 

та кадрового потенціалу медичних та фармацевтичних працівників». Олег 

Володимирович прокоментував суть змін дло даної програми: вони полягають у 

продовженні терміну дії програми, що дасть можливість забезпечити 

збереження кадрового потенціалу мудичних та фармацевтичних працівників 

області, їх безперервний професійний розвиток відповідно до європейських 

стандартів медичної післядипломної освіти. 

ВИСТУПИЛА: Губенко І.Я., яка висловила думку про необхідність 

продовження даної програми, запропонувала підтримати даний проект рішення 

і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проек рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

25.12.2009 № 31-2/V «Про обласну комплексну програму збереження здоров’я 

та кадрового потенціалу медичних та фармацевтичних працівників» підтримати 

і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: Найдана О.В. Про хід виконання рішення обласної ради від 

25.12.2009 № 31-2/V «Про обласну комплексну програму збереження здоров’я 

та кадрового потенціалу медичних та фармацевтичних працівників». Доповідач, 

зокрема, зазначив, що протягом звітного періоду в закладах охорони здоров’я, 

підпорядкованих Департаменту охорони здоров’я Черкаської 

облдержадміністрації, здійснювались профілактичні огляди медичних та 

фармацевтичних працівників. Протягом 2010-2014 років основною 

професійною патологією в галузі охорони здоров’я був туберкульоз різної 

локалізації. Підготовка (перепідготовка) та підвищення кваліфікації медичних 

та фармацевтичних працівників Черкаської області проводилась в закладах 

післядипломної освіти а також на місцевих базах. Центром підвищення 



кваліфікації лікарів у 2014 році у співпраці з вищими навчальними медичними 

закладами післядипломної освіти було організовано проведення навчальних 

циклів, науково-практичних конференцій та інших заходів з підвищення 

кваліфікації медичних працівників області, в тому числі, з використанням 

дистанційних форм навчання та комунікації з відображенням на сайті Центру. 

ВИСТУПИЛА: Журба С.В. Вона запропонувала інформацію взяти до відома. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяти до відома. Продовжити контроль за 

виконанням рішення. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: Губенко І.Я. Про звернення Пилипенко Галини Михайлівни.  

Голова постійної комісії зачитала звернення Пилипенко Г.М. щодо розгляду 

проектної пропозиції «8 кроків назустріч людям з факторами ризику серцево-

судинних захворювань» а також лист-відповідь директора Департаменту 

охорони здоров’я облдержадміністрації Ситника А.П.  

ВИСТУПИЛА: Журба С.В., яка сказала, що кардіоцентр надає 

висококваліфікоівану медичну допомогу хворим з різноманітною серцевою 

патологією, у тому числі, пацієнтам, що портебують оперативного лікування. 

У 2014 році в умовах стаціонару проліковано 4560 пацієнтів, амбулаторно-

консультативну допомогу отримало 22552 пацієнти області, виконано 965 

хірургічних втручань на серці. З метою надання планово-консультативної 

допомоги лікувально-профілактичним закладам області лікарями медичного 

закладу протягом року виконано 24 виїзди у райони та міста; з метою надання 

екстрено-консультативної допомоги здійснено 176 виїздів з використанням 

санітарної авіації. У кардіоцентрі запроваджена дистанційно-консультативна 

система «Телекард», що надає можливість 16-ти районам області отримати 

консультативну допомогу та передати результати електрокардіограми до 

кардіоцентру у телефонному режимі.  

У листі Департаменту охорони здоров’я зазначено, що створення додаткових 

програм та їх фінансування з обласного бюджету не є доцільним. 

ВИРІШИЛИ: інформацію головного лікаря кардіоцентру Журби С.В. та 

Департаменту охорони здоров’я облдержадміністрації взяти до відома, 

створювати додаткові програми та фінансувати їх з обласного бюджету є 

недоцільним. 

Голосування: 

«За» - 5; 

«Проти» - 0; 



«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

Голова комісії                                                                                    І.Я. Губенко 

 

Секретар комісії                                                                             В.М. Борисенко 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                          

 


